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VERSLAG VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR VrZW 
12 juli 2023, 9.00 – 10.30 uur, Prins Bernhardplein 112, ruimte 3.01 

 
AB VrZW:  E. van Selm (burgemeester Purmerend), J. Michel-de Jong (burgemeester Wormerland), 

M.C. van der Weele (burgemeester Waterland), M. Polak (burgemeester Oostzaan), L. 
Sievers (burgemeester Edam-Volendam), L. de Lange (burgemeester Landsmeer) en S. 
van den Broek (secretaris),  

Andere genodigden:  A. Kok (directeur Publieke Gezondheid), M. Groenendaal (districtschef politie Zaanstreek-
Waterland), A. Heiner (coördinerend gemeentesecretaris), G. Blom (voormalig 
coördinerend gemeentesecretaris), O. van der Rijst (afdelingshoofd Bedrijfsvoering), F. 
Kuntz (afdelingshoofd Brandweerzorg), I. Schaap (afdelingshoofd Risico- en 
Crisisbeheersing), M. Meijer (controller) en C. Henkens (strategisch adviseur). 

Afwezig:  J. Hamming (burgemeester Zaanstad), L. Sievers (burgemeester Edam-Volendam).R. 
Bosma (dijkgraaf Hollands Noorderkwartier), J. van Kemenade (Provincie Noord-Holland) 
en C. Fahner (plv. Hoofdofficier van Justitie). 

Agendalid: R. Snijders (J&V) en P. Wilming (RMC West). 

 
1. Opening 
a. Opening en mededelingen 

E. van Selm opent als plaatsvervangend voorzitter de vergadering. Zij vervangt J, Hamming die 
met verlof/verlengd reces is. Ze heet M. Meijer welkom als nieuwe controller van VrZW. Ook heet 
ze M. Groenendaal weer welkom na een langere tijd van afwezigheid. Daarna geeft ze het woord 
aan S. van den Broek die A. Heiner, gemeentesecretaris van Purmerend, welkom heet als 
nieuwe coördinerend gemeentesecretaris. Hij krijgt het boek ‘Crisis’ van Beatrice de Graaf 
cadeau om zich crises nog meer eigen te maken. Vervolgens richt S. van den Broek het woord 
tot G. Blom en bedankt haar voor haar inzet als coördinerend gemeentesecretaris de afgelopen 6 
jaar. Een periode met diverse crises, waaronder corona. G. Blom geeft aan dat ze zich in het 
begin echt een soort Alice in Wonderland voelde. Ze kwam veel afkortingen tegen waarvan ze 
nog geen idee had wat het inhield. Het waren woelige tijden; jammer dat het stopt. G. Blom 
ontvangt als dank een bos bloemen.   
 
M. van der Weele deelt nog het volgende mee: 

• Paraatheid 
Waar voor de zomer van 2022 de dooralarmeringen en of buiten dienstmeldingen een 
uitzondering waren, zijn deze nu sinds een jaar structureel te noemen. Het fijnmazige 
netwerk van brandweerposten levert gelukkig ook veel mogelijkheden op in de back-up en 
achtervang bij momenten van verminderde dekking en paraatheid. Daar wordt echter steeds 
zwaarder op geleund. Ook is inmiddels ingezet op een kazerneringsmodel op de post Prins 
Bernhardplein in het weekend (zaterdag en zondag overdag) om de brandweerzorg blijvend 
te kunnen garanderen, weliswaar tegen iets langere opkomsttijden. Ook kent VrZW een 
zogenaamd afschaalmodel, bij acute knelpunten in paraatheid kan worden besloten tot het 
buiten dienst zetten van posten of eenheden (duikteams van 2 naar 1 en/of redvoertuigen 
terug van 3 naar 2 paraat), waarbij de kern van brandweerzorg nog meer vanuit een 
gekazerneerd model wordt uitgevoerd.  
Met de zomervakantie in aantocht is nu al merkbaar dat de dekking en paraatheid op 
momenten niet volledig meer is te garanderen conform wettelijke prestatie-eisen. Ondanks 
alle geschetste mogelijkheden, waarbij maximaal zal worden ingezet en op een stevige loyale 
kern van betrokken brandweermensen kan worden gerekend, is dit zorgelijk.  
J. Michel-de Jong vraagt zich af of dit nog gecommuniceerd moet worden aan de raden. M. 
van der Weele geeft aan dat er niet altijd volgens de normtijden kan worden uitgerukt en dat 
het bestuur zich met name daar bewust van moet zijn. Geconcludeerd wordt dat het voor de 
komende zomerperiode is geregeld met de kanttekening die daarbij is gemaakt. 
 

• Uitrukken bij reanimaties door de brandweer 
In het AB van 9 december 2022 is dit onderwerp ingebracht door M. Polak naar aanleiding 
van een motie in de raad van Oostzaan om, in tegenstelling tot het eerdere 
uitfaseringsbesluit, blijvend te alarmeren in geval van reanimaties. Toegezegd is om voor de 
zomer 2023 in het AB terug te komen met een advies. Dat is helaas niet gelukt. In het 
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volgende AB wordt dit onderwerp geagendeerd. In de tussentijd worden de inzetprocedures 
niet veranderd. 
 

b. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Ter kennisname/ingekomen stukken/terugkoppeling 
a. Waarnemingsoverzicht J. Hamming  

J. Hamming is met verlengd reces tot 4 september. In het DB is afgesproken dat er een 
waarnemingsoverzicht wordt gemaakt voor dit AB. E. van Selm is eerste waarnemer tot 13 
augustus; daarna neemt M. van der Weele het over. Het waarnemingsoverzicht wordt vastgesteld. 
M. van der Weele vraagt nog of er een opkomsttijd is voor bestuurders. F. Kuntz meldt dat dat niet 
is vastgelegd in het crisisplan maar dat het wel belangrijk is dat de verantwoordelijk bestuurder 
goed telefonisch bereikbaar is en, als dat nodig is, ter plaatse kan komen. 

 
b. Brief behoeftepeiling bewoners CNO 

S. van den Broek licht toe dat eind januari de beeldvormende verkenning is gedeeld, uitgevoerd 
door BING, over de crisisnoodopvang in Zaanstreek-Waterland. Daarin staan twee 
aanbevelingen. De afhandeling van de eerste aanbeveling over de catering is 31 maart aan de 
orde geweest in het AB. De tweede aanbeveling, nagaan (on)gelijke behandeling bewoners CNO, 
is inmiddels ook uitgevoerd. Dit valt samen met het eind van de CNO in Zaanstreek-Waterland. 
De bevindingen staan opgenomen in de ingekomen brief. E. van Selm geeft aan dat de CNO goed 
is afgerond met dank aan VrZW. Alle bewoners zijn goed vertrokken en alles is in goede 
afstemming verlopen met de gemeenten Purmerend en Edam-Volendam. Ook heeft er afgelopen 
maandag, samen met S. van den Broek, nog een eindgesprek plaatsgevonden met het 
Noordhollands dagblad. De brief wordt door het AB ter kennisgeving aangenomen. Het is aan de 
burgemeesters zelf om deze eventueel te delen met de raad.    
 

c. Veiligheidsberaad 8 mei en 30 juni 2023 
E. van Selm geeft een korte terugkoppeling van het Veiligheidsberaad van 8 mei, waar ze zelf niet 
bij aanwezig was, en van 30 juni waar ze als plaatsvervangend voorzitter is aangeschoven. 
Belangrijkste punten van 8 mei jl.: 
- de heer Bruls, burgemeester van Nijmegen, is benoemd als portefeuillehouder van de nieuwe 

portefeuille Crisisbeheersing. 
- De inmiddels demissionaire minister van Natuur en Stikstof was aanwezig bij het onderwerp 

Natuurbrandbeheersing. Er is gesproken over een multidisciplinair expertisecentrum. 
- De rol en verdere uitwerking van het interregionaal bestuurlijk team (IRBT) is besproken. 
Belangrijkste punten van 30 juni jl. 
- Er zijn vier thema’s vastgesteld voor de nieuwe strategische agenda van het 

Veiligheidsberaad: Klimaatveiligheid (phf Jan Hamming; was voorheen waterveiligheid), 
Veilige energietransitie, Digitale ontwrichting en Herziening wet veiligheidsregio's. De 
onderwerpen worden de komende periode uitgewerkt en afgebakend. 

- De oprichting van het Waarborgfonds is akkoord.  
- Er is een nieuwe plaatsvervangend voorzitter VB: de heer Ton Heerts (bm Apeldoorn). 
- Ook is gesproken over het protocol IRBT. E. van Selm heeft aangegeven dat dat goed 

bestuurlijk en operationeel moet worden vastgesteld. Daar was iedereen het mee eens.  
 

d. BAC informatievoorziening 12 mei 2023 
M. Polak licht toe dat hijzelf niet aanwezig was tijdens dit overleg maar de belangrijkste punten 
aanstipt uit het verslag van deze vergadering.  
- In september vindt er een extra BAC IV plaats in verband met het Veiligheidsberaad van 9 

oktober. Daar staan veel IV-onderwerpen op de agenda. 
- Er is gesproken over het versnellingsplan IV. Fase 1 is afgerond en er is besloten tot een 

tussenfase; dat is goed gekeurd door het Veiligheidsberaad.  
- Verder stonden de WASpalen op de agenda en het NLalert. Het plan is om de WASpalen te 

gaan uitfaseren. Het BAC IV is akkoord gegaan met dit voorstel met de opmerking dat het 
NLalert wel in handen moet blijven van bedrijven. Zodra de WASpalen zijn uitgefaseerd zijn er 
geen sirenes meer te horen op de 1e maandag van de maand. Bij gevoelige gebieden zoals 
bij Chemelot blijven de WASpalen wel behouden. Tezijnertijd moet daar goed over worden 
gecommuniceerd maar de uitwerking vergt tijd (de discussie hierover loopt al sinds 2014).  

- Digitale ontwrichting blijft als onderwerp op de agenda staan.  
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e. BAC Brandweer 22 mei 2023 

M. van der Weele geeft een korte terugkoppeling: 
- Natuurbrandbeheersing is een belangrijk thema. Kern van hetgeen is besproken: 

o We versterken landelijk de bovenregionale samenwerking in te leveren slagkracht. Dit doet 
VrZW in ons district al op basis van het convenant met vastgestelde samenwerkings-
afspraken. Daar is inmiddels ervaring mee opgedaan in de regio Noord-Holland Noord. 

o Het voorkomen en beperken van onbeheersbare natuurbranden in de basis ligt bij het 
ministerie van LNV. I.s.m. de provincies en betrokken partijen, waar de Veiligheidsregio er 
een van is, in de gezamenlijke opgave van brandveilig landschapsbeheer.  

o Er komt een landelijk multidisciplinair expertise centrum voor natuurbrand. VrZW heeft 
samen met omliggende regio’s een brief gestuurd naar de formateur van de Provinciale 
staten om aandacht voor dit thema te vragen. 

- In lijn met de oprichting van het expertisebureau, is positief geadviseerd op oprichting van het 
Waarborgfonds, gezien de beschreven beperkte risico’s en het beoogde toereikende budget. 

- In eerdere fases is positief geadviseerd op de oplevering van het Haalbaarheidsonderzoek 
verbreding kerncijfers brandweer. Big Data en analyse daarvan geeft een voorspellende 
waarde naar de toekomst toe op basis waarvan brandweerzorg nog meer verbeterd effectief 
en efficiënt ingericht kan worden. 

- Het implementatieplan bouwsteen verplichtend karakter is gereed. De minister wil echter dat 
piketregeling ook bij de discussie over consignatie wordt betrokken. Dit kan een behoorlijk 
vertragende factor worden. Er is geen nieuwe planning afgegeven. 

- Er is een terugkoppeling gegeven door de werkgeversvereniging, de WVSV. Inmiddels is er 
overeenstemming over een RVU (regeling vervroegde uittreding) voor oudere medewerkers. 
Deze regeling komt min of meer neer op dezelfde regeling die reeds voor gemeenten geldt. 

 
3. Ter vaststelling 
a. Concept verslag Algemeen Bestuur 31 maart 2023 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
4. Financiën 
a.  Vaststelling jaarstukken 2022 

Portefeuillehouder E. van Selm geeft een korte toelichting. Het financiële resultaat is ca. € 22.000 
positief. Conform afspraken wordt dit bedrag  teruggestort aan de gemeenten.  
Het Algemeen Bestuur besluit:  
1. Het resultaat 2022, ter hoogte van € 21.705 terug te betalen aan de aangesloten gemeenten 

conform de verdeelsleutel 2022.  
2. De nog niet afgeronde investeringsbedragen 2022 door te schuiven naar de periode 2023-

2025 (zie overzicht C.1. in onderdeel C van de jaarrekening 2022);   
3. De in de eindbalans 2022 aanwezige bestemmingsreserves Meldkamer, WNRA  en de 

bestemmingsreserve aanpassing huisvesting als gevolg van hybride werken mee te nemen 
naar 2023. 

 
b. Aanschaf tankautospuiten en investeringsbegroting 2024 

Portefeuillehouder E. van Selm geeft aan dat de kosten van het materieel van de brandweer 
harder stijgen dan de reguliere inflatie. Dat komt vooral door technologische vernieuwing die 
voortvloeit uit hogere eisen in het kader van arbeidsveiligheid. Het is doelmatig versneld te 
bestellen tegen de vastgestelde prijs. Het streven is de hogere lasten te dekken door 
temporisering binnen het investeringsprogramma. Dat vraagt een bestuurlijk besluit. J. Michel-de 
Jong meldt dat ze het prettig had gevonden als de navolgende tekst uit het besluitformulier ook 
was opgenomen in het beslispunt  ‘Uitgangspunt hierbij is dat we ons maximaal zullen inspannen 
om de dekking van deze meerkosten te vinden in de verschuivingen binnen het 
investeringsprogramma’. Het is geen probleem maar wel goed om dat in het verslag te benoemen. 
M. van der Weele vindt het fijn dat is gekeken naar de meest voordelige optie. 
Het AB besluit:  
1. De investeringsbegroting van 2024 aan te passen op de volgende onderdelen: 

aanschaf van de twee tankautospuiten voor 2025 en drie tankautospuiten voor 2026 eerder op 
te nemen en  

2. deze vijf tankautospuiten zo snel mogelijk te bestellen. 
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c. Zienswijzen begroting 2024 
Portefeuillehouder E. van Selm licht toe dat er 7 positieve zienswijzen zijn ontvangen op de 
begroting 2024, waarvan enkele met opmerkingen. Er is een concept reactiebrief gemaakt. L. de 
Lange complimenteert VrZW voor de geleverde ondersteuning. Dit wordt onderschreven door de 
andere aanwezige bestuurders. Het proces is daardoor soepel verlopen. Er was een uitstekende 
samenwerking tussen de ambtelijke ondersteuning en de bestuurlijke inzet. S. van den Broek 
geeft aan dit mee te nemen en terug te koppelen aan iedereen die hieraan heeft bijgedragen.  
J. Michel- de Jong benoemt nog een toekomstige uitdaging: de negatieve financiële situatie van 
gemeenten zal op termijn ook bij GR-en de vraag op tafel leggen hoe dit valt in te vullen. Er is veel 
onzekerheid over het gemeentefonds. 
Het AB besluit: 
1. Kennis te nemen van de ingediende zienswijzen en  
2. in te stemmen met de brief die als reactie hierop wordt verstuurd aan de gemeenteraden. 

 
d. Eerste bestuursrapportage 2023 

E. van Selm licht, als portefeuillehouder, toe dat de nieuwe Cao (per 1 januari 2023) een 
incidenteel tekort in 2023 oplevert. Getracht wordt dit tekort zo veel mogelijk terug te duwen door 
incidentele ruimte in de uitzetting van de BDUR in te zetten en reserveringen aan te wenden die 
voor een deel vrij kunnen vallen.  
- In het hele land worden vacatures, in het kader van versterking crisisbeheersing, niet meteen 

per 1 januari 2023 ingevuld. Dat geeft in de extra rijksbijdrage voor Rampenbestrijding 
Crisisbeheersing (BDUR) incidentele ruimte in 2023. De Minister heeft expliciete 
bestedingsdoelen aangegeven voor de uitzetting van de BDUR. Het is niet toegestaan dit geld 
structureel voor andere zaken in te zetten.   

- Op de balans staan reserveringen die voor een deel vrij kunnen vallen: 
- bestemmingsreserve meldkamer € 156 k.  
- bestemmingsreserve WNRA € 400 k. wordt in 2023 ingezet voor garanderen paraatheid 

(o.a. kazernering Prins Bernhardplein). Naar verwachting blijft daar een deel over.  
Het is echter niet realistisch te veronderstellen dat € 1,2 mln. kan worden opgevangen. 2023 zal 
met een tekort worden afgesloten. J. Michel- de Jong vult aan dat de oorzaak hiervan niet 
beïnvloedbaar is omdat dit het resultaat is van  arbeidsvoorwaardenonderhandelingen.  
Het AB besluit: 
1. Kennis te nemen van de inhoud van de 1e bestuursrapportage (Burap-I) over de periode 

januari tot en met maart 2023; 
2. In te stemmen met de mutaties zoals opgenomen bij de betreffende programma’s en thema’s 

in deze 1e bestuursrapportage; 
3. In te stemmen met het geactualiseerde voortgangsoverzicht investeringen in bijlage I. 

 
5. Personele aangelegenheden 
a t/m c   LOAV-circulaires 22/11 (verlofharmonisatie en regeling verlof VrZW), 23/01 en 23/02 

(arbeidsvoorwaarden en CAR (-UWO) Veiligheidsregio) en de reiskostenregeling. 
Portefeuillehouder J. Michel – de Jong licht toe de voorgelegde circulaires het gevolg van de 
arbeidsvoorwaardenonderhandelingen en zijn afgestemd met en geaccordeerd door het 
Georganiseerd Overleg (GO). Het AB neemt kennis van de betreffende LOAV-circulaires en de 
besluiten die het DB op 28 juni heeft genomen. 
 
d. Kaders leasefiets 2023 en regeling aanvulling individueel keuzebudget. 
J. Michel-de Jong geeft aan dat de leasefiets een nadrukkelijke wens is vanuit de organisatie en dat 
het fijn is dat dit zo geregeld kon worden. Het AB heeft kennis genomen van de kaders leasefiets 
2023, de regeling aanvulling IKB en de besluiten die hierover zijn genomen door het DB op 28 juni jl.  

 
6. Bestuurlijke aangelegenheden 
a. Wijziging gemeenschappelijke regeling 
Portefeuillehouder E. van Selm meldt dat het DB uitgebreid over dit onderwerp heeft gesproken. In de 
raden loopt een initiatief om gezamenlijk op te trekken bij het onderwerp gemeenschappelijke 
regelingen. Dit blijkt echter niet parallel te lopen met het ingediende voorstel vanuit VrZW. De 
gewijzigde gemeenschappelijk regeling moet over een jaar ingaan. Verzoek aan het AB is af te wegen 
of gewacht moet worden op het advies vanuit de raadscommissie. 
J. Michel – de Jong geeft aan dat ze naar aanleiding van het DB wat dieper in het onderwerp is 
gedoken. Er is een overleg geweest met de juridische medewerkers vanuit de gemeenten maar ze zijn 
nog niet voldoende op stoom om net voorstel van VrZW goed te kunnen beoordelen. De gezamenlijke 



~ 5 ~ 

 

raden hebben recent een advies opgeleverd ten aanzien van de implementatie van de 
gemeenschappelijke regeling. De ambtelijke werkgroep en VrZW hebben dit advies echter nog niet 
kunnen gebruiken/meewegen. Als de besluitvorming over de gemeenschappelijk regeling wordt 
uitgesteld dan betekent dit ca 1 a 2 maanden uitloop. Voorstel is deze uitloop te pakken en direct na 
de vakantie de lijnen samen te brengen en juridisch advies te betrekken. Nu is het zomerreces en is er 
geen ambtelijke ondersteuning om dit goed voor te bereiden. L de lange is het hiermee eens en wil 
voorkomen dat we als VrZW voorop gaat lopen. M. Polak geeft aan de inhoudelijke afwegingen in het 
voorstel te ondersteunen maar akkoord te zijn met het voorlopig aanhouden van dit voorstel.  
A. Kok geeft aan dat VrZW en de GGD in het begin hebben bekeken of er op dit dossier gezamenlijk 
opgetrokken kon worden maar dat bleek niet handig. VrZW wilde graag aansluiten bij het landelijk 
model dat werd ontwikkeld voor veiligheidsregio’s. Een eerste inhoudelijk voorstel voor aanpassing 
van de gemeenschappelijke regeling ligt morgen voor in het AB van de GGD maar er wordt nog niet 
besloten over een zienswijzetraject; dat volgt later. E. van Selm verzoekt A. Kok om bij dat AB ook de 
wens vanuit het AB VrZW in te brengen om ook het advies van de ambtelijke werkgroep en de 
raadscommissie te betrekken. J. Michel-de Jong vraagt vervolgens aan de AB-leden te checken of 
binnen hun gemeente het advies van de raadscommissie bekend is.  
S. van den Broek geeft aan het standpunt van het AB te begrijpen en ook erg te hechten aan een 
goede verstandhouding met de raden. Uitstel van besluitvorming betekent wel een spagaat wat betreft 
de planning, mede ook gezien het feit dat het bestuur, niet zoals de gemeenteraden, maandelijks 
bijeenkomt. Besloten wordt om het onderwerp terug te laten komen in het AB van 20 oktober. De 
deadline van 1 juli wordt dan niet gehaald waardoor VrZW een korte periode niet aan de wet voldoet. 
Medio juli zou de gewijzigde gemeenschappelijke regeling dan kunnen worden vastgesteld, mist er 
geen onvoorziene gebeurtenissen plaatsvinden. 
De AB-leden geven aan inhoudelijk nog niet op het voorstel te willen reageren omdat ze dat eerst  
ambtelijk willen bespreken. E. van Selm geeft aan dat het advies van de raadscommissie nog aan alle 
raden moet worden voorgelegd en dat wachten daarop betekent dat de wijziging van de 
gemeenschappelijke regeling uit de tijd gaat lopen. J. Michel-de Jong vraagt zich af op welke 
momenten raden in de gelegenheid worden gesteld om een zienswijze in te dienen. Er is kennelijk 
een beleidsnotitie gemaakt door de gemeente Zaanstad waarin hiervoor drempels worden 
opgeworpen. De coördinerend gemeentesecretaris. A. Heiner, wordt gevraagd hier actie op te nemen 
en dit af stemmen met de andere gemeenten. M. van der Weele geeft aan dat er een tekst in het 
besluitformulier staat over het al dan niet ontslaan van burgemeesters. Deze tekst is onduidelijk. 
Verzoek is om deze te verhelderen.  
Het AB besluit de wijziging van de GR opnieuw te agenderen voor oktober zodat het advies van de 
ambtelijke werkgroep en de raadscommissie kan worden meegenomen. 

 
b. Oprichting stichting waarborgfonds veiligheidsregio’s 
De oprichting van het Waarborgfonds is na het AB van 31 maart voor wensen en bedenkingen 
voorgelegd aan de 7 gemeenten van VrZW. Er zijn geen wensen en bedenkingen ingediend.  
J. Michel - de Jong geeft aan dat in de huidige gemeenschappelijke regeling eigenlijk geen ruimte is 
voor het oprichten van een stichting, wel voor deelnemen. Dat punt is meegenomen in de gewijzigde 
gemeenschappelijke regeling. E. van Selm meldt dat tijdens het Veiligheidsberaad van 30 juni al zes 
veiligheidsregio’s hadden ingestemd met het Waarborgfonds, voldoende voor de feitelijke oprichting.  
Het AB besluit:    
- Tot oprichting van en deelname aan de Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s, die namens de 

veiligheidsregio Zaanstreek-Waterland in ieder geval dekking biedt voor de niet-verzekerbare 
aanspraken als bedoeld in de Landelijke Regeling Aanspraken na Dienstongevallen, gehoord 
hebbende de gemeenteraden. 

 
c. Ontwikkeling bevolkingszorg 
J. Michel-de Jong snapt de geschetste ontwikkelingen maar uit ook haar zorgen over het feit dat de 
raden al enkele keren forse financiële consequenties voorgelegd hebben gekregen. Besloten wordt 
om akkoord te gaan met de opdracht waarbij het van belang is het bestuur goed mee te nemen en 
hen tussentijds te informeren over de voortgang. 
Het AB besluit: 
1. In te stemmen met het Eindadvies Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg d.d. 24 maart 2023 en 

het vervolgtraject (nadere uitwerking en implementatie) te steunen, met dien verstande dat aan de 

voorzitter van de stuurgroep UKB wordt verzocht de regio’s bij de nadere uitwerking van de 

deelprojecten mee te nemen in de inhoudelijke en financiële consequenties;   

2. De directeur VrZW de opdracht te geven om (in samenwerking met de coördinerend 

gemeentesecretaris) te onderzoeken wat er nodig is om bevolkingszorg en crisiscommunicatie 
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toekomstbestendig te maken en een uitgewerkt voorstel voor te leggen aan het bestuur VrZW met 

een tussentijdse bestuurlijke terugkoppeling van de stand van zaken. 

 

d. Verkenning Vormen samenwerking GGD-ZW en VrZW 
Het DB heeft VrZW de opdracht gegeven een startmemo op te stellen over mogelijke richtingen van 
verdere samenwerkingsvormen tussen VrZW en GGD-ZW, onder meer in het kader van 
toekomstbestendigheid. In het memo worden drie richtingen aangestipt voor een verkenning hierover: 
samenwonen, Shared Service Center en samengaan in één organisatie. Het memo ligt morgen voor 
bij het AB van de GGD. L. de Lange vindt het goed dat er wordt verkend waarbij het wel belangrijk is 
om de raden al aan de voorkant goed mee te nemen. Ze zijn nu alleen geïnformeerd over Samen 
Sterker (samenwonen). M. van der Weele vult aan dat ook ambtenaren tijdig moeten worden 
betrokken in dit proces en dat de aparte lijn van de GR GGD en de GR VrZW goed in de gaten moet 
worden gehouden. Ook geeft ze aan zorgen te hebben over een goede controle op de organisatie. Ze 
stelt voor een keer een gezamenlijk AB VrZW en GGD te organiseren. J. Michel – de Jong snapt de 
zorgen en geeft aan dat er veel voorbeelden in het land zijn waar nauw wordt samengewerkt tussen 
de GGD en VrZW en dat daar de vruchten van kunnen worden geplukt. Wat is ervoor nodig dat de 
organisaties elkaar goed kunnen vinden?  
A. Kok geeft aan rekening te houden met de aangegeven zorgpunten. Er gebeurt veel post-corona bij 
de GGD; goed om dat te verwerken in de verkenning. A. Heiner vult aan dat het belangrijk is om oog 
te houden op de gemeentelijke taken hierin. Afgesproken wordt dat er een raadsinformatiebrief wordt 
opgesteld. A. Kok en S. van den Broek wegen af of dit een gezamenlijke brief wordt met de GGD.  
A. Heiner biedt aan hier desgewenst een rol in te willen spelen. Het AB besluit: 
- In te stemmen met het onderzoeken van een verdere verkenning van de samenwerking tussen 

VrZW en GGD-ZW. 
- Een raadsinformatiebrief op te stellen. 
 

e. Presentatie Samen Sterker: VrZW en GGD-ZW 
O. van der Rijst geeft een korte presentatie over de stand van zaken van het project Samen Sterker. Hij 
geeft aan dat dit onderwerp ook kan bestaan zonder de zojuist besproken verkenning. Eerder was 
afgesproken dat de businesscase Samen Sterker voor de zomer zou worden besproken in het AB. Dat 
bleek net niet haalbaar. Het onderwerp staat nu geagendeerd voor het AB van 8 september. Dat leidt 
niet tot vertraging; eind 2023 vindt definitieve besluitvorming plaats. In de businesscase staan ook 
enkele alternatieven beschreven, zoals de kosten die gepaard gaan met het evt opknappen van het 
GGD pand aan het Vurehout. Na een akkoord van het AB op 8 september volgt een zienswijzeperiode 
van 8 weken. De businesscase wordt verwerkt in de 1e begrotingswijziging 2024. Dit wordt 
meegenomen in de Kaderbrief 2025. J. Michel – de Jong verzoekt op 8 september ook de stukken bij te 
voegen voor het vragen van een zienswijze zodat deze meteen na het AB kan worden verstuurd.   
  
7. Communicatie besluitvorming Algemeen Bestuur 
Er wordt weer een bestuurlijke nieuwsbrief gemaakt met de belangrijkste beslispunten en een 
raadsinformatiebrief over de verkenning. 

  
8.   Rondvraag en sluiting  
E. van Selm vraagt of er nog punten voor de rondvraag zijn. M. van der Weele meldt ‘onder de grootste 
geheimhouding’ dat het crisis is in Waterland. Zaterdag 15 juli vindt de slag op de Zuiderzee plaats. 
De vergadering wordt om 10.35 uur gesloten. 


